
Írásbeli választ igényl ő kérdés

Dr. Kövér László úrnak
az Országgyűlés elnökének
Helyben

Tisztelt Elnök Úr!

Magyarország Alaptörvénye 7 . cikk (2) bekezdése, az Országgy űlésről szóló 2012. évi

XXXVI . törvény 42 . (8) bekezdése és az egyes házszabályi rendelkezésekrő l szóló 46/1994 .

(IX.30.) OGY határozat 91 . § (1) bekezdése alapján „Miért folyatnak el ennyi közpénzt

a kőzmédián keresztül, pL a Marslakók produkcióra?” címmel írásbeli választ igénylő

kérdést kívánok benyújtani Balog Zoltán emberi er őforrás miniszterhez .

Tisztelt Miniszter Úr!

Az LMP kezdeményezése, hogy kinyitja a képviselői írásbeli kérdés lehetőségét az

állampolgárok számára is . A hozzánk érkezett megkeresés alapján a következ ő kérdésekre
várom a minisztérium tájékoztatását, kultúrafinanszírozás témában :

1. 2010-ben, 2011-ben, 2012-ben és 2013-ban összesen mennyi közpénz került kifizetésr e
a közmédián keresztül, éves szinten összesítve ?

2. Mi az oka annak, hogy a magyar költségvetés olyan, az eredetileg tervezetthez képest jóva l

többe kerülő műsorokat is támogat, mint pl. a Marslakók c. produkció?

3. összesen mennyi közpénzbe került a Marslakók c . produkció?

3. Utólag jó döntésnek tartja-e a Miniszter Úr a Marslakók c. produkció

támogatását közpénzből?

Tájékoztatását előre is köszönöm !

Budapest, 2013 . október 2 .
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